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Készült: A Kesztölci Szlovák Önkormányzat
2019. december l6-án, hétfőn
15 óra 00 perckor kezdődött alakuló üléséről.

Helve: Kesztölc Község Polgármesteri Hivatal Tanácsterme
2517 Kesztölc, Szabadság tér 11.

Jelen vannak: Kochnyák Sándorné elnök
Nebehaj Rudolfné elnökhelyettes
Kochnyák Sándor képviselő
Patkóczi Józsefné képviselő
Szabadkai Ernőné képviselő

KochnYák Sandorné a testület elnöke köszöntötte a megjelenteket, majd megállapította, hogy
az 5 fő képviseló-testületi tagból 5 fo megjelent, így az ülés határozatképes.

Ismertette a testületi ülés napirendi pontjait:

Napirend

1. Beszámoló az előző ülés óta eltelt időszak eseményeiről
Előadó: Kochnyák Sándorné elnök

2. A Kesztölci Szlovák Önkormányzat és Kesztölc Község Önkormányzata á|ta|
megkÖtÖtt együttműködési megállapodás felülvizsgálatao módosításao elfogadása
Előadó: Kochnyák Sándorné elnök

3. Beszámoló a2019, évi I-III. negyedéves költségvetés végrehajtásáról
Előkészítő : kissné Dinnyés szilvia gazdálko dási főmunkatárs
Előadó: Kochnyák Sándorné elnök

4. A Kesztölci Szlovák Önkormányzat Szervezeti és Működési Szabályzatának
módosítása, elfogadása
Előadó: Kochnyák Sándorné elnök

5. A hagyományos ,,rTőt" este szervezése,várható költsége
Előadó: Kochnyák Sándomé elnök

6. 2020.évi munka és programterv előkészitése, elfogadása
Előadó: Kochnyák Sándorné elnök

7. Szlovák nyelvű kiadványok rendelése
Előadó: Kochnyak Sandcrmé

8. Szlovákiai testvértelepülés Búcs-Kesztölc asztalitenisz verseny szervezése,
támogatása
Előadó: Kochnyák Sándor képviselő

9. Egyebek

Kochnyák Sándorné elnök: Kiegészíteném a napirendi pontokat az elnöki tisztség átadás-
átvételéről készült beszámolóval.



A KéPviselŐ-testület 5 igen szavazattala következ őhatározatot fogadta el:

A KesztÖlci Szlovák Önkormányzat Képviselő-testületének 75t2O1g.(XII.16.)
ks zökt. ltatár ozata a mó d o sított nap irend elfo gad á s áról

KesztÖlci Szlovák Önkormányzat Képviselő-testülete az ülés módosított napirendjét
elfogadta.

Felelős: Kochnyák Sándorné elnök
Határidő: azonnal

Kochnvák Sándorné elnök: A jegyzőkönyv hitelesítésére Nebehaj Rudolfnét kérem fel.

A KéPviselŐ-testület 5 igen szavazattal a következ ő határozatot fogadta el:

A KesztÖlci Szlovák ÖnkormányzatKépviselő-testületének 76t2O1g.(XII.16.)
l(szökt. határ ozata a j egyző könyv hitelesítőj én ek személyéről

KesztÖlci Szlovák Önkormányzat Képviselő-testület e a jegyzőkönyv hitelesítésével Nebehaj
Rudolfnét bízzameg.

Felelős: Kochnyák Sándorné elnök
Flatáridő: azonnal

1.napirend
Beszámoló az e|őző ülés óta eltelt időszak eseményeiről

Kochnyák Sándorné elnök: Ismertette az elmúlt ülés óta eltelt időszak eseményeit.
o Paulik Antal szlovák szőszőlő november 22-ére meghír,ta a megyei és a települési

szlovák elnököket a Parlamentbe. Kesáölcről Nebehaj Rudolfné képviselte az
önkormányzatunkat,

o Novetnber 29-30. három képviselőtársunk részt vett Pilisszentkeresáen, a Szlovák
SzÖvetség által meghirdetett Jako dalej Slováci v Madarsku? című konferencián.

o December 1-én Borbála napján abányászati emlékműnél koszorút helyeztünk el. A
Pávakör bányász énekeket énekelt a rendezvényen. Ugyar ezen a napon 46 fővel
vettÜnk részt Dorogon a Megyei Szlovák Önkormányzat által szervezelt Szlovák
Adventi műsoron.

o December 5-én megtartottuk a hagyományos Mikulásvrárót Önkormányzatunk
szervezésében. Ebben az évben 25. alkalommal. A két előadáson összesen304 fő vett
részt. A rendezvény összesen 168.970 Frba került, ami tartalmazza a 200 darab
mikuláscsomagot, valamint a vendéglátást. Tehát a megszav azott í80.000 Ft_ot nem
léptük túl.



o December 6-án a Szlovák Önkormányzat Mikulása ellátogatott az Általános Iskolába,
valamint az Óvodába is. A Polgármesteri Hivatalban is megaj éndékoztaa dolgozókat.

. Nebehaj Rudolfné képviselőtársunk sikeresen megírta és benyúj totta a Nemzetiségi
közösségek hitéletét erősítő út menti keresztek áIlitása, felújítása című pályázatot. Bár
nagyon rÖvid volt ahatárídő, de kitartásának és szorgalmának köszönhetően sikerült.
Izgatottan várj uk az eredményt.

o December 7-én Oroszlányban voltunk 3 fővel az Oroszlányi Szlovák Önkormányzat
meghívására, a Megyénk körül - megyünk körül program keretén belül.

o December 12-én 3 fővel Táton voltunk a Megyei Nemzetiségi Napon.
o A harmadik Adventi vasárnapon a Pávakör szlovák nyelvű adventi énekekkel

szerepelt a rendezményen.

A KépviselŐ-testület 5 igen szavazattal a következőhatározatot fogadta el:

A KesztÖlci Szlovák Önkormányzat Képviselő-testületének 77t2Olg.(XII.16.)
KSZÖKt. határozata az előző ülés óta eltelt időszak eseményeiről szóló beszámolóról

A Kesztölci Szlovák Önkormányzat Képviselő-testülete az előző ülés óta eltelt időszak
eseményeiről szóló beszámolót elfogadta.

Felelős: Kochnyák Sándomé elnök
Határidő: azonrtal

2.napirend
A Kesztölci Szlovák Önkormányzat és Kesztölc Község Önkormányzata által megkötött
E gyüttműködési megállapodás módos ítása, elfogadása

Kochnyák Sándorné elnök: Módosításra kerültek a képviseletre vonatkoző adatok. A személyi
változások miatt a jegyzőkönlwek készítése is módosult,

Kochn},ák Sándor képviselő: A Hivatal kijelölt dolgozója fogja a jegyzőkönyveket
elkészíteni.

A KépviselŐ-testület 5 igen szavazattal a következőhatározatot fogadta el:

A KesztÖlci Szlovák Önkormányzat Képviselő-testületének 78t2O1g.(XII.16.)
KSZÖKt. határozata a Kesztölc Község Önkormányzata és a Kesztölci Szlovák
önkormán yzat kőzőtti együttműködési megállapodás elfogadásáról.

Kesztölc Község Önkormányzatának Képviselő-testülete I87I20I9.(XI.27.) önkormányzati
hatétrozatával, míg a Kesztölci Szlovák Önkormányzat Képviselő-testülete 78l2OI9.(XII.16.)
KSZÖKt. hatérozatával elfogadt a az együttműködési megállapodást.



HatálYát veszti KesztÖlc KÖzség ÖnkormányzataKépviselő-testüle t l35l20I4.(xII.17.) számú
hatátozata, valamint a KesztÖlci Szlovák Önkormányzat 54/2014.(KI.17.) száműhatározata.

Felelős: Kochnyák Sándorné elnök
Határidő: azonnal

3.napirend
Beszámoló a2019. évi I-ilI. negyedéves köttségvetés végrehajtásárót

KochnYák Sándorné elnök: Kissné Dinnyés Szilvia gazdasági foelőadó elkészítette az I_IL
negYedéves kÖltségvetési beszámolót. Ennek alapján pénz:rrgyi helyzetünkről szóló jelentést
aZ elŐterjesztésben leírtak szerint elfogadásra javaslom. Az előterjesztésben leírtakkal
kapcsolatbal]r. van-e valakinek észrevétele, javaslata, kiegészítése?

Nebehaj Rudolfné elnökhe1),ettes: A bevételek azoka kapott támogatások?

Kochn}'ák Sátrrdorné elnök: Igen. A 2019-ben kapott működési és feladatalapú támogatások.

Nebehaj Rudolfné elnökhelyettes: Szó volt róla, hogy veszi,ink egy új laptopot Kochnyák
Sándoménak? Van rá pénz?

kochnyák sándorné elnök: Idén már nem, majd jövőre visszatérünk rá.

A KéPviselŐ-testÜlet 5 igen szavazattal a következ ő határozatot fogadta el:

A KesztÖlci Szlovák Önkormányzat Képviselő-testületének 7gl201g.(XII.16.)
KSZÖKt. határozata a2019.I-III. negyedéves pénzügyi beszámoló elfogadásáról

A KesztÖlci Szlovák Önkormányzat Képviselő-testülete 2093975 Ft bevétel teljesítéssel,
1890 819 Ft kiadás teljesítéssel, 684176 Ft maradvánnyal a 2019. I-III. negyedéves
ktiltségvetési beszámolót elfogadta.

Felelős: Kochnyák Sándomé elnök
Határidő: azonnal

4.napirend
A KesztÖlci Szlovák Önkormányzat Szerlezeti és Működési Szabályzatának módosítása,
elfogadása

KochnYák Sándomé elnök: A Szervezeti és Működési Szabályzatot a módosításokkal
egYséges szerkezetbe foglalva az előterjesztésben olvashattátok. Van_e észrevétel. javaslat?

A KéPviselŐ-testület 5 igen szavazattal a következ ő határozatot fogadta el:



A KesztÖlci Szlovák Önkormán y zat Képvisető-testületének 80/20 1 9.(X[. 1 6.)
KSZÖKt. határozata a Kesztölci Szlovák Önkormányzat Szervezeti és Működési
Szab ály zatának elfo gadás áró l

A Kesztölci Szlovák ÖnkormányzatKépviselő-testülete A Nemzetiségek jogairól szőlő 20Il.
évi CLXXIX. törvény 113.§ a) pontjában kapott felhata\mazás alapján a Szervezeti és
Működé si S zabály zatot e l fo gadta.

Felelős: Kochnyák Sándomé elnök
Hataridő: azonnal

5.napirend
A hagyományos ,,,Tőt" est szervezése, várható költsége

Kochn}rák Sándomé elnök: December I9-én rendezzik meg a Művelődési Hánban a
hagyományos ,,Tót" szentestét. Jellegzetes karácsonyi ételekkel, a szlovák ünnepi
hagyományok felidézésével. Minden a terveknek megfelelően halad. Spielmanntól lesz a
vacsora, a bejgli az Erlka cukrászdából, süteményt a lányok sütnek, a bort a Szivek
pincészettől lesz.

kochn}uák sándor képviselő: Üoito és ásványvíz keil még.

Nebehaj Rudolfné elnökehelyettes: Kik vesznek részt?

@Önkormányzatiképvise1ő-testülettagai,Szlovákképvise1ő-
testület tagj ai, jegyző, intézményv ezetők, aty a.

Nebehaj Rudolfné elnökhelyettes: Mennyire lesz hagyományos a vacsora?

Kochnyák Sándorné elnök: Kochnyák Sándor köszöntőt mond, a Pávakör tagjai énekelnek,
diót dobunk, almát vágunk, szőIőt eszünk. Ostya is lesz. Mekkora összeggel tervezzink a

rendezvényre?

Kochnyák Sándor képviselő: A vacsora 2.500 Ft/fő lesz. Szerintem 45 000 Ft plusz aznditők.

Kochnvák Sándor elnök: 60 000 Ft-ot terveztem.
naptárakat szokott ilyenkor ajándékba adn|Eztmajd a

első próbán.

Kochn},ák Sándor képviselő: 60 000 Ft elég lesz.

Továbbá a Szlovák Önkormányzat
Pávakör tagjai is megkapják a januári

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal a következőhatározatot fogadta el:

A Kesztölci Szlovák Önkormányzat Képviselő-testületének 81/2019.(Xi.r1.1



kszökt. határozata a rrTőt" szenteste rendezvény kiadásairót

A KesztÖlci Szlovák Önkormányzat Képviselő-testülete a ,,Tőt" szenteste rendezvényére
60 000 Ft-ot hagyott jővá.

Felelős: Kochnyák Sándorné elnök
Határidő: azonnal

6.napirend
A2020, évi munka- és programterv előkészítése, elfogadása

KochnYák Sándomé elnök: Az előterjesáett tervezetet kérem vitassuk meg, illetve egészítsük
ki.

Nebehaj Rtrdolfné elnökhel},ettes: Gondolom 9z, ami mindig is volt, Óvodával,
nyugdíj asokkal, iskolával, mindennel van megállapodás?

Kochnyák Sándor képviselő: Igen, és a bölcsődével is van.

Ne behaj Rud o lfné clnökhel),ettes : S zlovákbál ?

Kochn},ák Sándomé elnök: Február 8-án lesz, Mogyorósbánya szerve zi idén,

KochnYák Sándor képviselŐ: 28 jegyünk van. Dorogon lesz a Művelődési Házban, Utazással
kapcsolatban DD Perfekt Kft-t fogjuk megkeresni.

Kochnvák Sándorné elnök: Ez csak terv, év közben lehet még változtatni.

A KéPviselŐ-testület 5 igen szavazattal a következ ő határozatot fogadta el:

A KesztÖlci §zlovák Önkormányzat Képviselő-testületének 82t2O1g.(XII.16.)
KSZÖKt. határozata a2020, évi munkaterv elfogadásáról

A KesztÖlci Szlovák Önkormányzat Képviselő-testülete a 2020. évi munkatervet az
előterj esztésnek megfelelően elfogadta.

Felelős: Kochnyák Sándomé elnök
Határidő: azonnal

A 2020. évi pro gramterv előkészítése, elfo gadása

Kochn}rák Sándorné elnök: Az előterjesztett programtervet kérem vitassuk meg, illetve
egészítsük ki.



Kochn}'ák Sándor kéPviselő: A 300 éves betelepülés emlékkövét jövőre mindenképpen meg
kell csinálni. A kitelepítés 70 éves emlékéve lesz. A MűvelődésiHáználvan egy fa, kell erre
egy tábla ebből az alkalomból.

Nebehaj Rudolfné elnökhelyettes: Milyen az egyittműködés az iskolával és azóvodával?

Kochn}'ák Sándorné elnök: A szlovák nyelv miatt véleményezési jogunk yan az iskoláná| és
az óvodánál is.

A KéPviselŐ-testület 5 igen szavazattal a következőhatározatot fogadta el:

A KesztÖlci Szlovák ÖnkormányzatKépviselő-testületének 83/2019.(xII.16.)
KSZöKt. határozata a2020. évi programterv elfogadásáról

A KesztÖlci Szlovák Önkormányzat Képviselő-testülete a 2020. évi programtervet az
előterj esztésnek megfelelően elfogadta.

Felelős: Kochnyák Sándorné elnök
Haíárídő: azonnal

7.napircrrr!
Szlovák nyelvű kiadványok rendelése

KochnYák Sándomé elnök: A Ludové Noviny lap és a Nás Kalendár kalendárium a
magYarországi szlovákok életéről tudósít, mindkettő kedvelt szlovákjaink körében. Nemcsak
a kulturális élet területén tölt be szerepet e két kiadvány, de egyik leghatékonyabb nyelvi
,,szintentartÓ" is. A községi könyr,tárban mindenki számára elérhető. Az Országos Szlovák
Önkormányzat által kiírt pályazatokon is csak úgy vehetünk résá, ha Ludové Noviny lap
előfi zeté sé t igazolni tudj uk.

A KépviselŐ-testület 5 igen szavazattal a következőhatározatot fogadta el:

A KesztÖlci Szlovák Önkormányzat Képviselő-testületének s4t2Otg.(XII.16.)
kszökt. határ ozata szlovák nyelvű kiadványo k rendelés érő l

A Kesztölci Szlovák Önkormányzat Képviselő-testülete két szlovák nyelvű kiadvány _
Ludové Noviny és Nás Kalendár - rendelését2l2} évre elfogadta

Felelős: Kochnyák Sándorné einök
Határidő: azonnal

8.napirend
Szlovákiai testvértelepülés Búcs-KesztöIc aszúalitenisz verseny szervezéqe , támogatása



Kochnvák Sándor kéPviselŐ: Néhany éve hagyonr ányőrző céllal kezdtük meg a két település
kÖzÖtti asztalitenisz versenyt. Jövőre január 11-én lesz 10 ft, részvételével. 11 órakor
ÜnnePélYes rnegnYitóval kezdÜnk, majd sportolunk, utána a díjak kiosztása, majd végezetül a
megvendégelés.

Felváltva szokott lenni? Egyszer itt, egyszer ott?

KochnYák Sándor kéPviselŐ: Ősszel mi megyünk majd Búcsra. Spielmanntól rendelünk
tálakat, Szivek Pincészettől bort. Nagyon hangulatos rendezvény. A polgármester is meg
szokottjelenni.

Nebehaj Rudolfné elnökhelvettes: Hányadik éve tart már?

Kochnvák Sándor kéPviselŐ: Négy-öt éve megy már, tavasszal és ősszel. Egy beszélgetéssel
kezdődött, és ez lett. A két csapatból a legjobb mindig kap egy-egy üveg pezsgőt.

Kochnvák Sándorné elnÖk: A rendezvény költségeit a Kesztölci Sport Egyesület vállalta, de
jelképes 10 000 Ft támogatást javaslok.

A KéPviselŐ-testÜlet 5 igen szavazattal a következ ő határozatot fogadta el:

A Kesztölci Szlovák Önkormányzat Képviselő-testületének 85/2019.(x[.16.)
KSZÖKt. hntározata a szlovákiai testvértelepülés Búcs - Kesztölc asztalitenisz verseny
támogatásáról

A KesztÖlci Szlovák Önkormányzat Képviselő-testülete a szlovákiai testvértelepülés Búcs -Kesztölc asztalitenisz veíseny támogatására 10 000 Ft-ot hagyo tt jővá.

Felelős: Koclrnyák Sándorné elnök
Határidő: azonnal

9.napirend
Egyebek - Beszámoló az elnöki tisztség átadás - átvételéről

KochnYák Sándorné elnök: 2019. november I2-én megtörtént az elnöki tisztség átadás -átvétele, Az erfŐ| készült jegyzőkönyvet mindenki megkapta. Ezzel kapcsolatban van
valakinek kérdése, észrevétele?

kochnyák sándor képviselő: Asztalok, sörpadok hol vannak?

Kochnyák Sándorné elnök: Iskolában,

kochnyák sándor ktlpviselő: Az asztalokat lehet majd használni falusi rendezvényeken is?



Kochnyák Sándorné elnök: Igen, csak minden, ami az irodában volt, el kellett onnan vinni. Az
iskolában volt hely, oda lett átvéve.

Szabadkai Emőné képviselő: Nagyon kellene egy saját helyiség,

KochnYák Sándorné elnök: Az átadási jegyzőkönyv szerint a tanámők alsószoknyáit még
nekünk kell intézni. varratni kell vagy Budapesten készen megvenni.

Nebehaj Rudolfné elnökhel}zettes: Dorogon a Selyemgubóban varrassuk meg.

Kochnyák Sándorné elnök: I]tánakell nézni, hogy mennyibe kerülhet az anyag és a varratás,
mert lehet, hogy olcsóbb készen megvenni.

A KéPviselŐ-testület 5 igen szavazattal a következőhatározatot fogadta el:

A KesztÖlci Szlovák Önkormányzat Képviselő-testületének 86/2019.(xII.16.)
KSZÖKt. határozata az Elnöki átadás - átvételről készült beszámoló elfogadásáról

A KeszÍölci Szlovák ÖnkormányzatKépviselő-testülete az Elnöki átadás - átvételről készült
beszámolót elfogadta

Felelős: Kochnyák Sándorné elnök
Határidő: azonnal

Kochnyák Sandor képviselő: Gondolkoznunk kéne azon,hogy egy ingatlant kéne vásárolni.

K9chnYák Sándorné elnök Az Országos Szlovák Önkormányzatnál lehetett volna páiryázni,
de három nap volt csak rá. A Falumúzeum mögöttihénra gondoltunk,Egy nagyobb udvar
lenne, iroda, közössógi tér. Még a ruhákat is be tudnánk tenni.

Kq§blyák Sándor képviselő: Takarék épületét is meg lehetne nézni.

Patkóczi Józsefné képviselő: Aá nem adják el.

Nebehaj Rudoifné elnökhelyettes: Aznagyonjó árban van.

Patkóczi JÓzsefné képviselő: Tájhaz épülete jó lenne, udvara is van. Kérdés, hogy milyen
állapotban van.

Nebehaj Rudolfné elnökhelyettes: Takarék nagyon jó épület, csak nincs udvara. A másik öreg,
költeni kell rá.

Kochnyák Sándomé elnök: Ott a kemencének is lenne helye.



Nebehaj Rurlolfné elnökhelyettes: Elő kéne készíteni, háthalesz egy pályázat,Állagát nézve
jó lenne, Van egY olYan toldvány, amit le kéne bontani. Felajánlásokkal is lehetne felújítani.
Értékbecslés is kéne, ami csak három hónapig él. Ez 30-40 000 Ft. Kell egy értékbecslőt is
majd keresni. Az ott nagyon jó lenne.

Kochnvák Sándor képviselő: Közösségi tér is lenne,

Nebehaj Rudolfné elnökhelyettes: Nézni kell a pályázatokat. Most volt egy iskolásokra
vonatkozó PálYázat, december lO-ig lehete tt pályázni. Táborokban vehetnek részt a gyerekek
aZ anYaorczágban. JÖvőre, ha lesz megint, elő kéne készíteni már előtte. Ez is Bethlen Gábor
PálYázat vol1, 5 millió forintra lehetett pályázni. Rövid voltazidő. 15-20 gyerek mehetne egy
hétre. A kereszttel kapcsolatos pályázat úgyében megjött a restaurátor szakvéleménye.
ÁllvánYzat kell majd hozzá, az nincs benne az árban. Erre támogatást kell majd keresni. Ha
sikeres a PáIYázat, szerződést kell majd kötni az Alappal, az oTp-től valamilyen
felhatalmazást is kell majd beszerezni.

Kochn}'ák Sándor képviselŐ: Tájház udvarát rendezni kéne. Barabás téglából lehetne
térkÖvezni az udvart, mert a beton nagyon össze van törve, csúnya. önerőből is meg tudjuk
csinálni, csak meg kell venni atéglát. Jövőre jó lenne ezt megcsinálni.

Nebehaj Rudolfné elnökhel}rettes: Már évekkel ezelőtt szó volt róla, hogy a betont fel kell
törni és íú legyen helyette.

KochrrYák Sándor kéPviselŐ: Ez atéglajobban iliik a Tájbázhoz. A tetőt is ren<lezni kéne. A
legr'égső sarllában meg lehetne csinálni a kemencét is. A hullámpalát is el kéne majd vitetni.
volna munka bőverr.

Kochnvák Sárrdorné elnök: Egyéb kérdés nem lévén mindenkinek megkös zönte a megjelenést
és az ülést bezárta.

Kesztölc, 2019. decernber 16.

]:]**t ?d'.c,t *{-{*--

Nebehaj Ruclolfné
j egyzőkönyv hitelesítő

',-,.,"'*,'r:*r.-..:".";...'_i,.u,.c!ry,.\=.

Kochnyák Sándorné
elnök


